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        Kołobrzeg, dnia 21 grudnia 2018 r.
            
        
BRM.0002.3.2018.K 
 

Protokół Nr 3/2018 
 
z III sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w dniu 21 grudnia 2018 r. o godz. 
9:00 w dużej Sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg, ulica Ratuszowa 13. 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg, 

2) wyboru delegatów do Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty, 

3) uchylenia uchwały w sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych 

określających wysokość dodatku mieszkaniowego, 

4) zmian stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2018 r., 

5) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 r., 

6) przyjęcia „Gminnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Kołobrzeg na lata 

2018 – 2028”, 

7) nieodpłatnego zbycia udziału w prawie własności nieruchomości, 

8) sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 3, położonego w Kołobrzegu przy  

ul. Zygmuntowskiej 11, 

9) sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz dotychczasowych najemców  

i udzielenia bonifikaty, 

10) oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki nr 56 oraz części działki nr 48/29  

w obrębie 12 położone w Kołobrzegu przy ul. Unii Lubelskiej, 

11) oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, działki numer 203/4 położonej w obrębie 

13 przy ulicy Kamiennej w Kołobrzegu, 

12) oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, części działek numer 9/4 i 5/44 

położonych w obrębie 14 przy ulicy Tarnowskiego/Koszalińskiej w Kołobrzegu, 

13) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki nr 21/44 oraz 

części działki nr 21/45 położonych w obrębie 13 przy ul. Unii Lubelskiej  

w Kołobrzegu, 

14) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 393/2 obręb 13, 

położonej przy ulicy Słowińców w Kołobrzegu, 

15) udzielenia bonifikaty od opłaty za dany rok z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości, 

16) oddania w dzierżawę na okres do 31.12.2021 r. działki o numerze 74/4  

obręb 12, położonej przy ulicy Okopowej w Kołobrzegu, 

17) oddania w dzierżawę nieruchomości na okres od 01.01.2019 r. do  

31.12.2021 r. z przeznaczeniem na posadowienie tablic reklamowych, 
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18) oddania w dzierżawę na czas nieoznaczony części działki numer 173/37  

obręb 12, położonej przy ulicy Unii Lubelskiej w Kołobrzegu, 

19) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 4/37, 

4/38, 4/227 oraz części działki nr 4/233 położonych w obrębie 8. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 2/2018 z II sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 29 listopada 2018 r. był 
wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 
zastrzeżeń do protokołu. 
 
 
Punkt 1 – otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Pan radny Jacek Woźniak, Przewodniczący Rady 
otworzył III sesję Rady Miasta Kołobrzeg.  
 
Przewodniczący powitał:  

 Radnych;  

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydenta Miasta,  

 Panią Monikę Foremna – Pilarską i Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępców 

Prezydenta Miasta,  

 Pana Marka Hoka - Posła na Sejm RP,  

 Pana Czesława Hoca – Europosła;  

 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Skarbnika Miasta, Panią Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami i Kierownikami 

Urzędu Miasta,  

 Wyróżnionych tytułem „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”. 

 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 21 radnych. Jest to 
wymagane quorum, by obrady były ważne.  
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem dzisiejszych obrad.  
 
Na wniosek Pani Prezydent Miasta z dnia 11 grudnia 2018 r. oraz zgodnie z art. 20 ust. 5 
ustawy o samorządzie gminnym Przewodniczący Rady do porządku obrad sesji w punkcie 4 
wprowadził następujące projekty uchwał: 

1) w sprawie udzielenia bonifikaty od opłaty za dany rok z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości - jako podpunkt 15, 

2) w sprawie oddania w dzierżawę na okres do 31.12.2021 r. działki o numerze 74/4  

obręb 12, położonej przy ulicy Okopowej w Kołobrzegu – jako podpunkt 16, 
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3) w sprawie oddania w dzierżawę nieruchomości na okres od 01.01.2019 r. do  

31.12.2021 r. z przeznaczeniem na posadowienie tablic reklamowych – jako 

podpunkt 17, 

4) w sprawie oddania w dzierżawę na czas nieoznaczony części działki numer 173/37  

obręb 12, położonej przy ulicy Unii Lubelskiej w Kołobrzegu – jako podpunkt 18, 

5) w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 4/37, 4/38, 

4/227 oraz części działki nr 4/233 położonych w obrębie 8 – jako podpunkt 19. 

 
Zmieniony porządek obrad wraz z projektami uchwał Radni, Przewodniczący Zarządów  
i Rad Osiedli otrzymali drogą elektroniczną oraz w wersji papierowej na wniosek. 
 
W dyskusji nad porządkiem obrad udział wzięli 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, która zgłosiła wniosek formalny o zmianę 

porządku obrad polegający na wprowadzeniu w punkcie 4 jako podpunkt 5a projektu 

uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2018 – 2024. 

 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na 

wycofaniu projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady – punkt 4 

podpunkt 1 porządku obrad. 

 

Pan radny Maciej Bejnarowicz w imieniu Komisji Rewizyjnej zgłosił wniosek formalny  

o zmianę porządku obrad – wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2019. 

 

Pani Prezydent Miasta zgłosiła wniosek formalny o zmianę porządku obrad – wycofanie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Rewitalizacji 

dla Miasta Kołobrzeg na lata 2018 – 2028” – punkt 4 podpunkt 6 porządku obrad 

Pani radna Renata Brączyk zgłosiła wniosek formalny o zmianę porządku obrad – wycofanie 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego zbycia udziału w prawie 

własności nieruchomości – punkt 4 podpunkt 7 porządku obrad. 

Szczegółowa dyskusja w sprawie zgłoszonych wniosków formalnych została utrwalona na 

nośniku elektronicznym z zapisem dźwiękowym obrad, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Po zakończeniu dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad wnioskami 

formalnymi o zmianę porządku obrad sesji. 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Przewodniczącego Rady 

Za zmianą porządku obrad polegającą na wycofaniu z punktu 4 ppkt 1 – projektu 

uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg głosowało 

13 radnych, 2 przeciw, 6 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią 

załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Panią Prezydent Miasta 
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Za zmianą porządku obrad polegającą na wycofaniu z punktu 4 ppkt 6 – projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Kołobrzeg 

na lata 2018 – 2028” głosowało 20 radnych, 0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Panią Prezydent Miasta 

Za zmianą porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do punktu 4 jako ppkt 6 – 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2018 – 2024 głosowało 21 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od 

głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Panią radną Renatę Brączyk 

Za zmianą porządku obrad polegającą na wycofaniu z punktu 4 ppkt 7 – projektu 

uchwały w sprawie nieodpłatnego zbycia udziału w prawie własności nieruchomości 

głosowało 5 radnych, 15 było przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Wyniki głosowania 

stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada nie dokonała zmiany porządku obrad, ponieważ 

wniosek nie uzyskał wymaganych 11 głosów za zmianą.  

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Pana radnego Macieja 

Bejnarowicza 

Za zmianą porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do punktu 4, jako podpunkt 

20 projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 

2019 głosowało 21 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania 

stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Przewodniczącego Rady 

Za zmianą porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do punktu 4, jako podpunkt 

21 projektu uchwały w sprawie wskazania radnych Rady Miasta Kołobrzeg do składu 

komisji opiniującej wnioski o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 

zadania w zakresie rozwoju sportu głosowało 20 radnych, 0 przeciw, 1 wstrzymał się 

od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach przyjętych przez Radę Miasta 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 



5 

 

1) wyboru delegatów do Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty, 

2) uchylenia uchwały w sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych 

określających wysokość dodatku mieszkaniowego, 

3) zmian stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2018 r., 

4) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 r., 

5) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2018 – 2024, 

6) nieodpłatnego zbycia udziału w prawie własności nieruchomości, 

7) sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 3, położonego w Kołobrzegu przy  

ul. Zygmuntowskiej 11, 

8) sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz dotychczasowych najemców  

i udzielenia bonifikaty, 

9) oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki nr 56 oraz części działki nr 48/29  

w obrębie 12 położone w Kołobrzegu przy ul. Unii Lubelskiej, 

10) oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, działki numer 203/4 położonej w obrębie 

13 przy ulicy Kamiennej w Kołobrzegu, 

11) oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, części działek numer 9/4 i 5/44 

położonych w obrębie 14 przy ulicy Tarnowskiego/Koszalińskiej w Kołobrzegu, 

12) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki nr 21/44 oraz 

części działki nr 21/45 położonych w obrębie 13 przy ul. Unii Lubelskiej  

w Kołobrzegu, 

13) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 393/2 obręb 13, 

położonej przy ulicy Słowińców w Kołobrzegu, 

14) udzielenia bonifikaty od opłaty za dany rok z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości, 

15) oddania w dzierżawę na okres do 31.12.2021 r. działki o numerze 74/4  

obręb 12, położonej przy ulicy Okopowej w Kołobrzegu, 

16) oddania w dzierżawę nieruchomości na okres od 01.01.2019 r. do  

31.12.2021 r. z przeznaczeniem na posadowienie tablic reklamowych, 

17) oddania w dzierżawę na czas nieoznaczony części działki numer 173/37  

obręb 12, położonej przy ulicy Unii Lubelskiej w Kołobrzegu, 

18) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 4/37, 

4/38, 4/227 oraz części działki nr 4/233 położonych w obrębie 8, 

19) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2019, 

20) wskazania radnych Rady Miasta Kołobrzeg do składu komisji opiniującej 

wnioski o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania  

w zakresie rozwoju sportu. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
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Pani Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania uchwał Rady oraz 

informację o przeprowadzonych przetargach w formie ustnej i pisemnej. Sprawozdanie wraz 

z informacją stanowią załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji udział wzięli: Pan radny Maciej Bejnarowicz, Pan Karol Królikowski – Naczelnik 

Wydziału Komunalnego, Pan radny Dariusz Zawadzki. Szczegółowa dyskusja nad tym 

punktem porządku obrad została utrwalona na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym obrad, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
Punkt 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki złożył 5 interpelacji: 
- ws. posadowienia śmietnika przy ul. Zygmuntowskiej, 
- ws. dokończenia remontu ulicy Warcisława III, 
- ws. całodobowej lecznicy weterynaryjnej, 
- ws. utwardzenia parkingu przy ul. Zygmuntowskiej, 
- ws. przeglądu oświetlenia ozdobnych kwietników na ul. Gierczak oraz doświetlenia 
   przejścia dla pieszych. 
 
Pani radna Agnieszka Trafas złożyła dwie interpelacje: 
- ws. realizacji ustawy krajobrazowej na terenie Kołobrzegu, 
- ws. poprawki do Gminnego Programu Rewitalizacji. 
 
Pan radny Kamil Barwinek złożył trzy interpelacje i jedno zapytanie: 
- ws. biletomatów w autobusach komunikacji miejskiej, 
- ws. słupa ogłoszeniowego na tzw. Kwadracie w rejonie ulic: Żółkiewskiego, Czarnieckiego 
  i Chodkiewicza, 
- ws. bezpłatnych miejsc postojowych dla krwiodawców 
Zapytanie ws. Jarmarku Bożonarodzeniowego w Kołobrzegu. 
 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak złożyła trzy interpelacje: 
- ws. wyrównania nawierzchni przy kratce odpływowej znajdującej się przy przejeździe 
klejowym na wysokości Hotelu Solny. 
- ws. doświetlenia przejścia dla pieszych znajdującego się przy sklepie Netto w kierunku ulicy 
Grochowskiej 
- ws. uporządkowania terenu przy ul. Narutowicza przy Muzeum Oręża Polskiego. 
 
Pani radna Izabela Zielińska złożył jedno zapytanie i trzy interpelacje: 
- zapytanie ws. jednolitej polityki w sprawie wydzierżawiania nieruchomości, 
- interpelacja ws. udostępnienia wykazu mieszkań socjalnych i komunalnych, w których 
  Wykonano prace remontowe, 
- interpelacja ws. zwiększenia patroli Straży Miejskiej na ul. Unii Lubelskiej 
- interpelacja ws. demontażu stojaków na rowery przy ul. Budowlanej. 
 
Pan radny Łukasz Zięba złożył dwie interpelacje: 
- ws. naprawy nawierzchni chodników przy ul. Rybackiej, 
- ws. doświetlenia i oznakowania miejsc dla pieszych przy ul. Dworcowej 
 
Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył trzy zapytania i dwie interpelacje: 
- zapytanie ws. nagrody dla nauczyciela szkoły Podstawowej nr 4 
- zapytanie ws. wdrażania systemu bezpłatnych parkingów dla kołobrzeżan 
- zapytanie ws. sieci kanalizacyjnej prowadzącej do Osiedla Rzemieślnicze w kierunku 
  przepompowni ścieków przy ul. Krzywoustego 
- interpelacja ws. zamontowania oznakowania przy ul. Zaplecznej 
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- interpelacja ws. naprawy oświetlenia przy ul. Janiska. 
 
Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył zapytanie ws. drogi prowadzącej od Bagicza przez 
lotniska do Podczela 
 
Pani radna Renata Brączyk złożyła dwie interpelacje i jedno zapytanie: 
- interpelacja ws. kontenerów z odzieżą używaną przy ul. Starynowskiej 
- interpelacja ws. braku miejsc parkingowych przy ul. Uroczej 
- zapytanie ws. przygotowania raportu o stanie dróg i ciągów pieszo – rowerowych  
    na Osiedlu Radzikowo 
 
Pan radny Piotr Lewandowski złożył interpelacje ws. „Kołobrzeskiego wariantu przebiegu 
Nadbałtyckiej Magistrali Kolejowej. 
 
Pani radna Danuta Wilk złożyła dwie interpelacje: 
- ws. odbudowy plaży i wydm w Dzielnicy Zachodniej 
- ws. zarobków pracowników Miejskiej Biblioteki Publicznej, Regionalnego Centrum Kultury  
   i Muzeum Oręża Polskiego. 
 
Pan radny Piotr Rzepka złożył 5 interpelacji i pięć zapytań: 
- interpelacja ws. zmiany stałej organizacji ruchu na skrzyżowaniu ul. Koszalińskiej, Unii  
   Lubelskiej i Lipowej 
- interpelacja ws. niewłaściwego funkcjonowania znaku interaktywnego przy przejściu dla 
pieszych na ul. B. Krzywoustego na wysokości sklepu Netto. 
- interpelacja ws. słupków blokujących na chodniku przy bliku mieszkalnym ul. Grochowska 6 
- interpelacja ws. dzwonów śmietnikowych lub montażu pojemników półpodziemnych 
pomiędzy blokami mieszkalnymi ul. Grochowska 5 i 6. 
- interpelacja ws. zlecenia prac projektowych dla terenów znajdujących się w Parku im. III  
  Dywizji Piechoty na podstawie opracowanej koncepcji 
- zapytanie ws. użytkowania samochodu służbowego Prezydenta Miasta 
- zapytanie ws. uszkodzonej rury wodociągowej przy ul. Chodkiewicza i Fredry 
- zapytanie ws. nieprawidłowości w Radzie Osiedla Nr 9 „Podczele” 
- zapytanie ws. przepustek parkingowych dla pracowników KTBS 
- zapytanie ws. kortów tenisowych przy ul. Sikorskiego. 
  
Punkt 4 podpunkt 1 (po zmianach przyjętych przez Radę) – podjęcie uchwały  

w sprawie wyboru delegatów do Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu zgłosił dwóch kandydatów: Pana radnego 
Artura Dąbkowskiego i Pana radnego Wiesława Parusa. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu zgłosił Pana radnego Krzysztofa 
Plewko. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która w imieniu Klubu zgłosiła Pana 

radnego Łukasza Ziębę. 

Ponieważ nie było więcej kandydatów, Przewodniczący zamkną listę kandydatów. Zgłoszeni 

kandydaci wyrazili zgodę. 
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Według nowego Statutu Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty Gminę Miasto Kołobrzeg 

może reprezentować pięciu kandydatów, w tym Prezydent Miasta. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie wyboru delegatów do Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z zapisem 

w § 2 Wyznacza się dodatkowych delegatów Gminy Miasto Kołobrzeg w Zgromadzeniu 

Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w osobach: 

1) Artur Dąbkowski, 

2) Wiesław Parus, 

3) Krzysztof Plewko, 

4) Łukasz Zięba. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 
0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR III/14/18  

w sprawie wyboru delegatów do Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

w sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających wysokość 

dodatku mieszkaniowego 

Projektodawcą uchwały był Klub Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka.  
W imieniu Klubu projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Izabela 
Zielińska – Przewodnicząca Klubu. 
 
Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko Prezydenta Miasta 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
     Izabela Zielińska – Przewodnicząca Komisji. Opinia była pozytywna i stanowi załącznik  
    do protokołu. 
2. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Renata 
     Brączyk – Przewodnicząca Komisji. Opinia Komisji była pozytywna i stanowi załącznik do 
     protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu, informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub będzie głosował za tym projektem 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, informując, że to jest ich projekt uchwały  

i Członkowie Klubu będą głosować za jego podjęciem.  

 

W dyskusji, jako pierwszy zabrał głos Przewodniczący Rady, który poinformował, że uchwała 

z 2008 r. była uchwałą podwyższającą ten wskaźnik, natomiast w tym projekcie uchwały 

powraca się do zapisów ustawowych. 
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Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie obniżenia 

wysokości wskaźników procentowych określających wysokość dodatku mieszkaniowego: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu – radny Artur Dąbkowski. Wyniki 

glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR III/15/18  
w sprawie uchylenia uchwały w sprawie obniżenia wysokości wskaźników 
procentowych określających wysokość dodatku mieszkaniowego. 
 
Punkt 4 podpunkt 3 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie zmian stawek dotacji 

przedmiotowych dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2018 r. 

 

W imieniu Pani Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan 

Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta. 

 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

2. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Renata 

Brączyk – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

3. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczącego Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu, informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały i go poprze. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub będzie głosował za tym projektem 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, informując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pan radny Piotr Lewandowski, który zapytał, czy w roku 2019 jest rozważany powrót do 

opłat za wejście na molo. 

 

Pani Prezydent Miasta odpowiedziała, że taka sprawa nie była rozważana, ale to nie stoi na 

przeszkodzie, aby usiąść do rozmów w tej sprawie. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian stawek dotacji przedmiotowych dla 
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samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu w 2018 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu radny Artur Dąbkowski. Wyniki 

glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR III/16/18 

w sprawie zmian stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2018 r. 

Punkt 4 podpunkt 4 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 r. 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Bartosz 

Bieńkowski – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu, informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały i go poprze. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub będzie głosował za tym projektem 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, informując, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 r.: 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki glosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR III/17/18 
w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 r. 
 
Punkt 4 podpunkt 5 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2024: 
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Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu, informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały i go poprze. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub będzie głosował za tym projektem 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i go poprze. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 
2018 – 2024: 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki glosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR III/18/18 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2018 – 2024. 

 

Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 

Punkt 4 podpunkt 6 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego zbycia 

udziału w prawie własności nieruchomości 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Bartosz 

Bieńkowski – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub nie wypracował jednolitego 
stanowiska do projektu uchwały i każdy z członków będzie głosował według własnego 
uznania. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pani radna Izabela Zielińska: „Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, niewątpliwym 
jest fakt, ten projekt uchwały budził wiele emocji wśród wszystkich radnych, najbardziej 
zainteresowanych, czyli szkoły średniej, jak również wśród mieszkańców. My 
wypracowaliśmy swoje stanowisko na poszczególnych komisjach, jak również u nas w Klubie 
i jest ono takie, żeby przekazać pomieszczenia po Zespole Szkół nr 2, które jest wygaszane 
z dniem 31 sierpnia 2019. Jednakże w samym uzasadnieniu do projektu uchwały nie 
dostaliśmy pełnych informacji, na które oczekiwaliśmy, a które się pojawiały wyrywkowo na 
poszczególnych komisjach, jako stąd też taka burzliwa dyskusja była i emocje niepotrzebnie. 
Bardzo nas zaniepokoił ten przekaz medialny, który poszedł w miasto. I tutaj chciałam 
powiedzieć otwartym tekstem, że Pan Starosta chyba nadinterpretował wypowiedź 
poszczególnych radnych, że ktoś chciałby tutaj kupczyć bezpieczeństwem dzieci. Absolutnie 
nie. W każdej naszej wypowiedzi, jak również na poszczególnych komisjach wyrażaliśmy 
wole przekazania tych pomieszczeń do Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika 
aczkolwiek mieliśmy pytania, na które dopiero też otrzymaliśmy odpowiedź. Bardzo się 
cieszę, że mogliśmy się spotkać z Panią Prezydent przed chwileczką w jej gabinecie 
wszyscy Przewodniczący Klubów, jak również Przewodniczący Rady. Cieszę się również, że 
Pani Prezydent przyjęła propozycję naszych trzech klubów, aby pojawiła się w miesiącu 
lutym sesja tematyczna poświęcona kołobrzeskiej oświacie zarówno szkól podstawowych, 
jak również szkół średnich. To też jest dla nas bardzo znaczące, ponieważ u wielu radnych 
rozwiane będą wątpliwości i my, jako radni i rodzice pogłębimy swoje wiadomości na temat 
oferty szkół średnich w powiecie. My również Klubie Obywatelski Kołobrzeg Jacka Woźniaka 
dbamy o bezpieczeństwo naszych dzieci nastolatków, więc kierujemy się też tylko  
i wyłącznie poczuciem bezpieczeństwa, ale też i jakością oświaty. Reasumując – nasze 
stanowisko jest taki, aby przekazać pomieszczenia po Zespole Szkól nr 2. Mam nadzieję, że 
otrzymamy, do czego zobowiązaliśmy również i Panią Prezydent projekt uchwały 
zawierający informację, gdzie będzie przeniesiona Szkoła Podstawowa dla Dorosłych i jako 
los będzie ze Schroniskiem Młodzieżowym. Dziękuję bardzo.” 
 
Pan radny Maciej Bejnarowicz: „Panie przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni 
Państwo. Projekt tej uchwały budził wiele kontrowersji. Wśród nas nie było ani jednego 
przeciwnika codo przekazania tej szkoły. Kontrowersje budził sam sposób przekazania. 
 
W dyskusji udział wzięli: Pani radna Izabela Zielińska, Pan radny Maciej Bejnarowicz, Pan 
radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, Pan radny Wiesław Parus, Pan radny Jacek 
Kalinowski, Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, Pan radny Krzysztof Plewko – 
Wiceprzewodniczący Rady, Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami, Pan radny Artur Dąbkowski, Pan radny Bogdan Błaszczyk, Pani radna 
Karolina Szarłata – Woźniak, Pani radna Renata Brączyk. 
Szczegółowa dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym z zapisem dźwiękowym 
obrad, który stanowi załącznik do protokołu. 
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Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 
glosowanie nad projektem uchwały w sprawie nieodpłatnego zbycia udziału w prawie 
własności nieruchomości: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 
0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR III/19/18 
w sprawie nieodpłatnego zbycia udziału w prawie własności nieruchomości. 
 
Punkt 4 podpunkt 7 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu 

mieszkalnego nr 3, położonego w Kołobrzegu przy ul. Zygmuntowskiej 11 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub pozytywnie zaopiniował 

projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 3, położonego w Kołobrzegu przy ul. 

Zygmuntowskiej 11: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 
0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu: radna Renata Brączyk i radny Artur 
Dąbkowski. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR III/20/18 

w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 3, położonego w Kołobrzegu przy  

ul. Zygmuntowskiej 11. 

 

Punkt 4 podpunkt 8 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokali 

mieszkalnych na rzecz dotychczasowych najemców i udzielenia bonifikaty 
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Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub pozytywnie zaopiniował 

projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz dotychczasowych najemców  

i udzielenia bonifikaty. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 
0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu: radna Renata Brączyk i radny Artur 
Dąbkowski. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR III/21/18  

w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz dotychczasowych najemców  

i udzielenia bonifikaty. 

 
Punkt 4 podpunkt 9 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, 

na okres 9 lat, działki nr 56 oraz części działki nr 48/29 w obrębie 12 położone w 

Kołobrzegu przy ul. Unii Lubelskiej 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
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Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub pozytywnie zaopiniował 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pani radna Agnieszka Trafas, Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki  

i Architektury Urzędu Miasta, Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami Urzędu Miasta, Pan radny Dariusz Zawadzki, Pani radna Izabela 

Zielińska, Pani Monika Foremna – Pilarska – Zastępca Prezydenta Miasta ds. 

gospodarczych, Pani Ewa Pełechata – Sekretarz Miasta, Maciej Bejnarowicz, Pan Anna 

Mieczkowska – Prezydent Miasta, Pan radny Bogdan Błaszyk, zainteresowany dzierżawca, 

Pan radny Artur Dąbkowski. 

Pani radna Agnieszka Trafas zadała pytanie dotyczące kształtowania przestrzennego tego 
terenu. 
 
Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału UA: „Ta nieruchomość znajduje się na 
obszarze Śródmieścia Miasta. Dla tego obszaru nie wydajemy wiele decyzji o warunkach 
zabudowy. Jest to teren zurbanizowany i zainwestowany. On znajduje się w nieprzepisowych 
odległościach. Z założenia należałoby ten obiekt w przyszłości wskazać do likwidacji.” Pani 
Naczelnik poinformowała, że nie planuje przygotować takiego dokumentu. 
 
Pani radna Agnieszka Trafas, ad vocem: „Ja wiem, że Państwo deklarują chęć zmiany 
elewacji. Czy miasto jest w stanie zagwarantować, że wydatki inwestycyjne zostaną 
wykonane? Czy możemy zobowiązać dzierżawcę do tego, żeby w ciągu roku dokonał 
zmiany elewacji?” 
 
Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami odpowiedział, 
że te sprawy były przedmiotem spotkania z dzierżawcami. Pan Naczelnik powiedział 
również, że nie jest określony termin docelowego zagospodarowania terenu i te zapisy 
pojawią się w umowie dzierżawy. 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki: „Szanowni Państwo, to jest dowód naszej skrajnej 
niekonsekwencji. Jakie to będą nakłady, jaka modernizacja? Czy w związku z tymi 
wieloletnimi umowami będzie przysługiwało roszczenie wykupu bez przetargu? 
 
Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału GN: „Zakres rzeczowy obejmuje doprowadzenie 
do jednolitości witryn drzwi. Miastu zależało na estetyce tego obiektu. Aby wykupić 
nieruchomość, to umowa musi być, co najmniej na 10 lat i poniesione nakłady. W 2017 roku 
zmieniono zapis.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska: „Na początku omówiłam to nierówne traktowanie 
przedsiębiorców. Chodzi mi o § 2 projektu uchwały – czym się kierowano wprowadzając taki 
zapis?” 
 
Pani Monika Foremna – Pilarska – Zastępca Prezydenta Miasta: „Kierowano się zgodą 
poprzedniego Prezydenta Miasta.” 
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Pani radna Izabela Zielińska: „Ta odpowiedź mnie nie satysfakcjonuje. Jakie przesłanki 
widział ku temu Urząd Miasta?” 
 
Pani Ewa Pełechata – Sekretarz Miasta, ad vocem: „Pan Prezydent skierował taki projekt 
uchwały do Rady na wniosek dzierżawców.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska, ad vocem: „Ja rozumiem, że jest niejasna polityka 
wydzierżawiania nieruchomości. Ja rozumiem, że te małe podmioty chcą jak najdłużej 
dzierżawić nieruchomości. Jestem za opracowanie jednolitej polityki wydzierżawiania 
nieruchomości.” 
 
Pani Monika Foremna – Pilarska – Zastępca Prezydenta Miasta: „Faktycznie ta polityka 
powinna ulec ujednoliceniu. Dzierżawcy są chętni do współpracy.” 
 
Pani Ewa Pełechata – Sekretarz Miasta: „Wcześniej przypomniałam Państwu stanowisko 
komisji w poprzedniej kadencji.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska: „Pierwsza opcja była taka, aby wyłonić dzierżawcę w drodze 
przetargu. To Prezydent Miasta poprosił Komisję o opinię drugi raz. Pani radna 
podziękowała Zastępcy Prezydenta Miasta ds. gospodarczych za jej ostatnie słowa. Bardzo 
się cieszę, że Pani patrzy na te sprawy w ten sposób. Bardzo się cieszę, że jest ta dyskusja.” 
 
Pani radna Agnieszka Trafas: „Szanowni państwo, ten aspekt ludzki jest mi bliski i ważny. 
Chciałabym, aby tego typu sprawy trafiały do Rady wcześniej.” 
 
Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału GN: „Wniosek dzierżawcy wpłynął we wrześniu,  
a w październiku do Rady.” 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki: „Chciałem Państwu przypomnieć, że w poprzedniej kadencji 
głosami Porozumienia dla Kołobrzegu część uprawnie© zostało odebranych Prezydentowi 
Miasta. Teraz chyle przed tym czoło.  Wtedy wszyscy byliśmy równi wobec prawa. Mam 
wątpliwości, co do tego projektu uchwały. Te obiekty straszą, ale z drugiej strony rozumiem 
także dzierżawców. Dlatego proponuję, aby tytule i w § 1 zapis „9 lat” zamienić „na 3 lata”. 
 
Po tym wystąpieniu Pani radna zawnioskowała o 10 minutową przerwę w obradach. 
 
Pani radna Agnieszka Trafas, ad vocem: „uważam, że umowy 3 letnie nie są dobrymi 
umowami. Można wziąć pod uwagę przedłużenie umowy o rok.” 
 
Pan radny Maciej Bejnarowicz: „Szanowni Państwo na komisjach głosowaliśmy za 
okresem 9 letnim i nasz Klub również opowiada się za takim okresem dzierżawy.  Prezydent 
Miasta ma uprawnienia, żeby przedłużać do 3 lat. Uważam za niedopuszczalne to, iż 
dzierżawca dowiaduje się w ostatniej chwili, czy przedłuży musie umowę, czy też nie.” 
 
Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta opowiedziała się za wypracowaniem 
procedur w tej sprawie. Pani Prezydent powiedziała również, że jest zwolenniczką dawania 
równych szans wszystkim. 
 
Pan radny Bogdan Błaszczyk: „Na zapleczu tych pawilonów jest 8 garaży. Jaki jest ich stan 
właścicielski? 
 
Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału GN odpowiedział, że te garaże zostały zbyte. 
Dzierżawca pawilonu – mieszkanka Kołobrzegu: Szanowni państwo Radni, ten obiekt to 
nie jest dla mnie tylko sklep. To jest moje życie. Dla mnie dzierżawa na rok, czy też 3 lata, to 
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jest katastrofa, dlatego wnioskowaliśmy o dzierżawę na 9 lat. Na pewno trzeba w to dużo 
zainwestować. Informuję Państwa, że nie mam innego źródła dochodu.” 
 
Przewodniczący ogłosił krótką przerwę w obradach. 
Po przerwie Przewodniczący wznosił obrady. 
Pan radny Dariusz Zawadzki: „W trosce o tych drobnych przedsiębiorców wycofuje swoja 
poprawkę. Chciałbym, aby te pawilony w przeciągu roku zostały doprowadzone do stanu XXI 
wieku.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska: „Cieszę się z wycofania tej poprawki. Jesteśmy za tym, aby 
wspierać drobnych przedsiębiorców.” 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki, ad vocem: „Wszystkim nam na sercu leży dobro 
kołobrzeżan.” 
 
Pan radny Artur Dąbkowski: „Szanowni Państwo byłem za tym, aby ten obiekt 
ucywilizować. On wygląda fatalnie.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska: „Szanowni Państwo o tym dyskutowaliśmy na posiedzeniu 
Komisji ds. Budżetowo-Gospodarczych. Dzierżawcy poniosą te nakłady. Póki niezostanie 
wypracowana jednolita polityka w tym zakresie, to nie ulegnie to szybkiej zmianie.” 
 
Szczegółowa dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym z zapisem dźwiękowym 
obrad, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki nr 56 oraz części 

działki nr 48/29 w obrębie 12 położone w Kołobrzegu przy ul. Unii Lubelskiej: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR III/22/18 w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki nr 56 oraz części 
działki nr 48/29 w obrębie 12 położone w Kołobrzegu przy ul. Unii Lubelskiej. 
 
Punkt 4 podpunkt 10 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania w 

dzierżawę, na okres 3 lat, działki numer 203/4 położonej w obrębie 13 przy ulicy 

Kamiennej w Kołobrzegu 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 



18 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub będzie głosował za podjęciem 
uchwały.  
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan radny Dariusz Zawadzki, który zapytał o to, dlaczego ten teren nie jest wydzierżawiany 

w drodze przetargu? 

 

Pan radny Jacek Kalinowski powiedział, że tam jest parking a dzierżawca ma 2 miesięczne 

wypowiedzenie. 

 

Pani Prezydent Miasta potwierdziła to. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, działki 

numer 203/4 położonej w obrębie 13 przy ulicy Kamiennej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  Brak głosu Pan radny Piotr Rzepka.  Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR III/23/18  

w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, działki numer 203/4 położonej  

w obrębie 13 przy ulicy Kamiennej w Kołobrzegu. 

Punkt 4 podpunkt 11 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania w 
dzierżawę, na okres 3 lat, części działek numer 9/4 i 5/44 położonych w obrębie 14 przy 
ulicy Tarnowskiego/Koszalińskiej w Kołobrzegu 
 
Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub będzie głosował za podjęciem 
uchwały.  
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan radny Jacek Kalinowski: „Na tej samej ulicy jest drugi parking tego samego 

dzierżawcy. Co z umową? 

 

Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału GN: „Jeżeli chodzi o parking przy ulicy Fredry, to 

umowa dzierżawy jest do końca roku. Aby ten parking mógł funkcjonować podjęto decyzję  

o obniżeniu czynszu.” 

 

Pan radny Jacek Kalinowski: „Wszyscy będziemy za tym, aby zostawić to, jako parking 

otwarty.” 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, części 
działek numer 9/4 i 5/44 położonych w obrębie 14 przy ulicy Tarnowskiego/Koszalińskiej w 
Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  Brak głosu Pan radny Artur Dąbkowski.  Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR III/24/18  
w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, części działek numer 9/4 i 5/44 
położonych w obrębie 14 przy ulicy Tarnowskiego/Koszalińskiej w Kołobrzegu. 
 
Punkt 4 podpunkt 12 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania w 

dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki nr 21/44 oraz części działki nr 21/45 

położonych w obrębie 13 przy ul. Unii Lubelskiej w Kołobrzegu 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub będzie głosował za podjęciem 
uchwały.  
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki nr 21/44 oraz 

części działki nr 21/45 położonych w obrębie 13 przy ul. Unii Lubelskiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  Brak głosu Pan radny Artur Dąbkowski i Pani 

radna Izabela Zielińska.  Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR III/25/18  

w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki nr 21/44 oraz 

części działki nr 21/45 położonych w obrębie 13 przy ul. Unii Lubelskiej w Kołobrzegu 

 

Punkt 4 podpunkt 13 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania w 

dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 393/2 obręb 13, położonej przy ulicy 

Słowińców w Kołobrzegu 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja negatywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego odrzucenie. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pan radny Dariusz Zawadzki, który zapytał, dlaczego ta działka nie jest wydzierżawiana  

w drodze przetargu i dlaczego na 3 lata a nie na 9 lat? 
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Pani radna Izabela Zielińska poinformowała, że ten pawilon jest położony w centralnym 

miejscu Osiedla Nr 5 „Lęborskie”. 

 

Pani radna Agnieszka Trafas powiedziała, że na posiedzeniu Komisji ds. Budżetowo – 

Gospodarczych padło pytanie do Pana Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

o politykę miasta w zakresie dzierżaw. W odpowiedzi na to Pan Naczelnik poinformował, że 

miasto opowiada się za estetyką tych pawilonów. 

 

Pan radny Piotr Rzepka przeprosił członków Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych za 

to, że ich wprowadził w błąd. Pan radny powiedział, że dzierżawca złożył wniosek  

o dzierżawę na 6 lat, natomiast Urząd zgodził się na 3 lata. 

 

Pani radna Izabela Zielińska potwierdziła, że Pan radny Piotr Rzepka był na posiedzeniu 

Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych i że ta informacja mogła mieć wpływ na decyzję 

radnych. Pani radna dodała również, że takie informacje powinny być sprawdzone i rzetelne. 

Pani radna powiedziała także, że aspekt wizualny pawilonu pozostawia wiele do życzenia, 

natomiast glosowanie na Komisji to jedno, a głosowanie na sesji, to drugie. 

 

Pan radny Piotr Lewandowski powiedział, że pawilon jest dzierżawiony od 2012 roku i nic 

w zakresie estetyki się nie zmieniło. Pan radny wyraził swoją obawę, co do tego, że 

dzierżawa na kolejne 3 lata nic w tym zakresie nie zmieni. 

 

Pani Monika Foremna – Pilarska – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

zasugerowała, żeby odróżnić sytuację, kiedy miasto jest właścicielem a kiedy dzierżawca. 

Dodała również, że zamysł miasta jest taki, aby pójść w kierunku ujednolicenia tego 

wszystkiego i te wszystkie sprawy są do zapisania w umowie dzierżawy. 

 

Pan radny Piotr Lewandowski: „Jeżeli przez 3 lat nic się nie zmieni, to uważam, że nie 

powinno być kolejnej umowy dzierżawy.” 

 

Pani radna Agnieszka Trafas: „Szanowni Państwo skoro wniosek przedsiębiorcy był na 6 

lat, to dzierżawa też na 6 lat i zastrzeżenie w umowie dzierżawy, że w przeciągu roku ma 

zmienić estetykę pawilonu.” 

 

Pani radna Izabela Zielińska: „Jakie były przesłanki, że dzierżawa na 3 lata a nie na 6 lat?” 

 

Pan radny Jacek Woźniak, Przewodniczący Rady zaproponował podejść do tematu 

kompleksowo. Zasugerował ogłoszenie konkursu na zagospodarowanie. 

 

Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału GN: „Szanowni Państwo propozycja 3 letniej 

dzierżawy była propozycją docelową miasta po to, żeby przedsiębiorcy pozwolić na 

zakończenie działalności. Celem było wygaszenie tej dzierżawy. Chodziło także  

o doprowadzenie pawilonu do estetycznego wyglądu.” 

Szczegółowa dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym z zapisem dźwiękowym 
obrad, który stanowi załącznik do protokołu. 
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Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

w pierwszej kolejności głosowanie nad wnioskiem Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych 

o odrzucenie projektu uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za odrzuceniem projektu uchwały 0 głosów, 

18 przeciw odrzuceniu, 3 wstrzymało się od głosu. Wyniki glosowania stanowią 

załącznik do protokołu. Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku glosowania nie 

odrzuciła projektu uchwały. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 393/2 obręb 13, 

położonej przy ulicy Słowińców w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

0 przeciw, 7 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR III/26/18 w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 393/2 
obręb 13, położonej przy ulicy Słowińców w Kołobrzegu. 
 
Punkt 4 podpunkt 14 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

bonifikaty od opłaty za dany rok z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności nieruchomości 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 
Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie. 
Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od opłaty za dany rok z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR III/27/19 w sprawie udzielenia bonifikaty od opłaty za dany rok z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości. 

 

Punt 4 podpunkt 15 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę 

na okres do 31.12.2021 r. działki o numerze 74/4 obręb 12, położonej przy ulicy 

Okopowej w Kołobrzegu 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczącego Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że tu chodzi o Bazar na ulicy Okopowej i że 

prowadzone tam inwestycje nie będą ze sobą kolidowały. 

 
Po tych wyjaśnieniach z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres  

do 31.12.2021 r. działki o numerze 74/4 obręb 12, położonej przy ulicy Okopowej  

w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR III28/18  
w sprawie oddania w dzierżawę na okres do 31.12.2021 r. działki o numerze 74/4  
obręb 12, położonej przy ulicy Okopowej w Kołobrzegu. 
 
Punkt 4 podpunkt 16 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania w 

dzierżawę nieruchomości na okres od 01.01.2019 r. do 31.12.2021 r. z przeznaczeniem 

na posadowienie tablic reklamowych 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja zgłosiła poprawkę  

o treści: w tytule oraz w § 1 projektu uchwały w miejsce zapisu „na okres od 

01.01.2019 do 31.12.2021 r.” wprowadzić zapis „na okres od 01.01.2019 r. do 

31.12.2019 r.”. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczącego Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu informując, że każdy z członków Klubu zagłosuje indywidualnie. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że każdy z członków Klubu zagłosuje 
indywidualnie. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały 

wraz z poprawką Komisji ds.. Budżetowo – Gospodarczych. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pan radny Dariusz Zawadzki, Pani Ewa Pełechata – Sekretarz Miasta, Pani radna Izabela 

Zielińska, Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, Pan radny Krzysztof Plewko – 

Wiceprzewodniczący Rady, Pan radny Jacek Kalinowski, Pani radna Agnieszka Trafas, Pan 

radny Artur Dąbkowski, Pani Monika Foremna – Pilarska – Zastępca Prezydenta Miasta ds. 

gospodarczych. 

Szczegółowa dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym z zapisem dźwiękowym 
obrad, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Po dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził w pierwszej kolejności glosowanie 

nad poprawką Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych o treści: 

„W tytule oraz w § 1 projektu uchwały w miejsce zapisu „na okres od 01.01.2019 do 

31.12.2021 r.” wprowadzić zapis „na okres od 01.01.2019 r. do 31.12.2019 r.”. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało 12 

radnych, 6 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik 

do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę Komisji  

ds. Budżetowo – Gospodarczych. 

 

Po tym głosowaniu Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

oddania w dzierżawę nieruchomości na okres od 01.01.2019 r. do 31.12.2019 r.  

z przeznaczeniem na posadowienie tablic reklamowych wraz z przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 

2 przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR III29/18 

w sprawie oddania w dzierżawę nieruchomości na okres od 01.01.2019 r. do 

31.12.2019 r. z przeznaczeniem na posadowienie tablic reklamowych. 

 

Punkt 4 podpunkt 17 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania w 

dzierżawę na czas nieoznaczony części działki numer 173/37 obręb 12, położonej przy 

ulicy Unii Lubelskiej w Kołobrzegu 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczącego Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 
Lewandowski– Członek Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały i go 
poprze. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził dyskusję nad 

projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas nieoznaczony części działki 

numer 173/37 obręb 12, położonej przy ulicy Unii Lubelskiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu radny Dariusz Zawadzki. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR III/30/18 w sprawie oddania w dzierżawę na czas nieoznaczony części działki 

numer 173/37 obręb 12, położonej przy ulicy Unii Lubelskiej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 18 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 4/37, 4/38, 4/227 oraz części działki nr 4/233 

położonych w obrębie 8 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką o 
treści: „§ 1 otrzymuje brzmienie: 
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„§ 1.1. Przystępuje się do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 4/37, 4/38, 4/227 oraz 

części działki nr 4/233 położonych w obrębie 8. 

2. W przypadku uzyskania zgody Wojewody Zachodniopomorskiego, o której mowa w art. 5 

ust. 2 ustawy z dnia 10 czerwca 1994 r. o zagospodarowaniu nieruchomości Skarbu 

Państwa przyjętych od wojsk Federacji Rosyjskiej, sporządzenie planu miejscowego nastąpi 

w trybie uproszczonym przewidzianym w art. 5 ust. 3 i 4 ww. ustawy. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczącego Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak – 

Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki - 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały i go poprze. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że każdy z członków Klubu zagłosuje 
indywidualnie. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i go poprze. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod 

głosowanie autopoprawkę Pani Prezydent Miasta o treści: 

„§ 1.1. Przystępuje się do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 4/37, 4/38, 4/227 oraz 

części działki nr 4/233 położonych w obrębie 8. 

2. W przypadku uzyskania zgody Wojewody Zachodniopomorskiego, o której mowa w art. 5 

ust. 2 ustawy z dnia 10 czerwca 1994 r. o zagospodarowaniu nieruchomości Skarbu 

Państwa przyjętych od wojsk Federacji Rosyjskiej, sporządzenie planu miejscowego nastąpi 

w trybie uproszczonym przewidzianym w art. 5 ust. 3 i 4 ww. ustawy.” 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za przyjęciem autopoprawki głosowało 19 

radnych, 0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Brak głosu radna Agnieszka Trafas. 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 

Prezydenta Miasta. 

  

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
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obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 4/37, 4/38, 4/227 oraz części działki nr 4/233 

położonych w obrębie 8 wraz z autopoprawką:  

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu radna Agnieszka Trafas. Wyniki 

glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr III/31/18  

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 4/37, 4/38, 4/227 

oraz części działki nr 4/233 położonych w obrębie 8 wraz z autopoprawką. 

 

Punkt 4 podpunkt 19 (po zmianach) - podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2019 

 

W imieniu Komisji Rewizyjnej projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 

Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki - 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały i go poprze. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i go poprze 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pan radny Wiesław Parus, Pani radna Izabela Zielińska, Pan radny Maciej Bejnarowicz, Pan 

radny Dariusz Zawadzki, Pan radny Piotr Rzepka, Pani radna Danuta Wilk, Pan radny Bogda 

Błaszczyk. 

Pan radny Dariusz Zawadzki zgłosił poprawkę do projektu uchwały o treści: 

W § 1 dopisać punkt 8 o treści: 

8) Kontrola kompleksowa jednostek pomocniczych miasta – osiedli w zakresie 

praworządności od początku obecnej kadencji.” 

 

Pan radny Jacek Kalinowski zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 

Za wnioskiem głosowało 17 radnych, 1 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Wniosek 

przeszedł większością głosów.  

Szczegółowa dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym z zapisem dźwiękowym 
obrad, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący zamknął dyskusję i w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie poprawkę 

Pana radnego Dariusza Zawadzkiego o treści: 

„W § 1 dopisać punkt 8 o treści: 

8) Kontrola kompleksowa jednostek pomocniczych miasta – osiedli w zakresie 

praworządności od początku obecnej kadencji.” 
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W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało 14 

radnych, 2 przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. Brak głosu radny Artur Dąbkowski. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. Przewodniczący stwierdził, że 

Rada większością głosów przyjęła poprawkę. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2019 wraz z przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 

0 przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ Nr III/32/18  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2019 wraz z poprawką. 

 

Punkt 4 podpunkt 20 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie wskazania radnych 

Rady Miasta Kołobrzeg do składu komisji opiniującej wnioski o udzielenie dotacji z 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania w zakresie rozwoju sportu  

Przewodniczący Rady korzystając z uprawnień wynikających z § 36 ust.1 Statutu Miasta 
przedstawił Radzie projekt uchwały w sprawie wskazania radnych Rady Miasta Kołobrzeg do 
składu komisji opiniującej wnioski o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 
zadania w zakresie rozwoju sportu. 
„Zgodnie z § 6 ust. 1 uchwały Nr XI/133/11 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 31 sierpnia 2011 r. 
w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto 
Kołobrzeg, zmienionej uchwałą Nr VII/47/15 z dnia 31 marca 2015 r. (Dz. Urz. Woj. 
Zachodniopomorskiego z 2011 r. poz. 2024; z 2015 r. poz. 1617) Rada Miasta wskazuje 3 
radnych do składu komisji opiniującej wnioski o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg na realizację zadania w zakresie rozwoju sportu. Prezydent Miasta pismem z dnia 
10 grudnia 2018 r. zwrócił się do Rady Miasta o wskazanie 3 radnych do składu komisji 
opiniującej wnioski o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na realizację 
zadania w zakresie rozwoju sportu.” 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki - 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały i do składu 
komisji zgłasza Pana radnego Przemysława Kiełkowskiego. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, informując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały i do składu komisji proponuje Pana radnego Bartosza Bieńkowskiego. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 
radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały i do składu komisji zgłasza Pana radnego Kamila Barwinka. 
 

Pan radny Przemysław Kiełkowski, Pan radny Bartosz Bieńkowski i Pan radny Kamil 

Barwnej wyrazili zgodę na kandydowanie do składu komisji opiniującej wnioski o udzielenie 

dotacji z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania w zakresie rozwoju sportu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący przystąpił do głosowania.  Ponieważ 

kandydatów było tylu ile miejsc do obsadzenia i Radni nie byli przeciw głosowaniu, 
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Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie wskazania radnych 

Rady Miasta Kołobrzeg do składu komisji opiniującej wnioski o udzielenie dotacji z budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania w zakresie rozwoju sportu z zapisem w § 1. Do składu 

komisji opiniującej wnioski o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 

zadania w zakresie rozwoju sportu, wskazuje się następujących radnych: 

1) Przemysław Kiełkowski, 

2) Bartosz Bieńkowski, 

3) Kamil Barwinek. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR III/33/18 

w sprawie wskazania radnych Rady Miasta Kołobrzeg do składu komisji opiniującej 

wnioski o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania w zakresie 

rozwoju sportu. 

Punkt 5 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami 
Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z działalności między sesjami. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli:  
Pan Jacek Woźniak, Przewodniczący Rady, który zasugerował, aby w takim sprawozdaniu 
były podane informacje dotyczące np. ilości wydanych decyzji itp. 
 
Pani radna Izabela Zielińska poprosiła, o to, aby sprawozdanie było przedstawiane również 
w formie pisemnej. 
 
Pani Prezydent Miasta powiedziała, że nigdzie nie znalazła dokumentu, w jakiej formie ma 
być to sprawozdanie, więc je przedstawiła ustnie. Pani Prezydent obiecała, że takie 
sprawozdanie przygotuje w formie papierowej. 
 
Pani radna Izabela Zielińska powiedziała, że warto byłoby takie sprawozdanie uszczegółowić 
o informacje o ważnych spotkaniach mających charakter gospodarczy. 
 
Punkt 6 – wolne wnioski i informacje: 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

 Pani Prezydent Miasta pismem z dnia 7 grudnia 2018 r. zwróciła się do mnie z prośbą  

o wytypowanie przez Kluby Radnych po jednej osobie z Klubu do zespołu  

ds. nazewnictwa ulic, placów, skwerów itp. Proszę Przewodniczących Klubów  

o wytypowanie po jednym przedstawicielu do tego zespołu. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego 6 grudnia 2018 r. 

poz. 5658 została opublikowana Uchwała Nr II/11/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 

29 listopada 2018 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na 2018 r. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego 17 grudnia 2018 r. 

poz. 5862 została ogłoszona Uchwała Nr II/13/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 

listopada 2018 r. w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości 

stawek procentowych od jednorazowych opłat za przekształcenie prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności nieruchomości. Uchwała wejdzie wżycie 1 stycznia 

2019 r. 
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 Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie pismem z dnia 13 grudnia 2018 r. 

przesłała do Rady Miasta Uchwałę Nr LXXXVI.513.Z.2018 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 12 grudnia 2018 r. w sprawie wydania opinii 

o prawidłowości planowanej kwoty długu publicznego. 

Powyższe pisma zostały udostępnione w systemie eSesja przy punkcie wolne wnioski  

i informacje.  

 

Pan radny Piotr Rzepka zgłosił wniosek o treści: 

„Wnoszę o rozpoczęcie publikowania w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta 

protokołów z posiedzeń komisji stałych Rady Miasta z uwzględnieniem dotychczas odbytych 

komisji w bieżącej VIII kadencji.” 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem. W głosowaniu udział wzięło 20 

radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało 10 radnych, 1 przeciw, 9 wstrzymało się od 

głosu. Brak głosu radny Artur Dąbkowski. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek zgłoszony 

przez Pana radnego Piotra Rzepkę. 

 

Pan radny Kamil Barwinek zaprosił radnych na Wigilię dla samotnych. 

 

W wolnych wnioskach radni jeszcze raz powrócili do sprawy kontroli jednostek 

pomocniczych miasta – osiedli w zakresie praworządności od początku obecnej kadencji. 

 

Pani radna Izabela Zielińska: „Czy jest zasadność kontroli Rad Osiedli? Czy to nie 

przyniesie odwrotny skutek? 

 

Pan radny Kamil Barwinek zauważył, że ta kontrola może przynieść inny efekt niż ten,  

o którym wcześniej mówili radni.  

 

Pan radny Dariusz Zawadzki: „Myślę, że tak kontrola coś przyniesie.” 

 

Pan radny Piotr Rzepka: „Formułując ten wniosek liczyliśmy na to, ze ta kontrola pomoże 

na przyszłość.” 

Pan radny Jacek Kalinowski złożył wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 

Za wnioskiem głosowało 16 radnych, 2 było przeciw, 1 wstrzymał się od głosu.  

W związku z powyższym Przewodniczący zamknął dyskusję w tej sprawie. 

Punkt 7 – zamknięcie sesji. 
Przed zamknięciem sesji Przewodniczący złożył życzenia świąteczne i noworoczne Radnym, 
zaproszonym gościom oraz mieszkańcom. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął III sesję Rady Miasta 
Kolobrzeg. 
 
Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 16:00. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg  - Jacek Woźniak    ……………………….. 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak                     ………………………… 


